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《(08版)高考英语听力模拟试题集》

前言

《高考英语听力模拟试题集》自2003年3月出版以来，由于题型新、内容佳、质量高满足了各校高三学
生复习迎考的需要，深受广大师生的欢迎。每年高考结束后，为了使本书更好地为英语教学服务，上
海译文出版社都要征询多所重点中学的师生在使用本书后的意见，并将意见反馈给我们。在此基础上
，我们根据市教育考试院对今年高考英语听力的最新要求、命题思路、题型及评分标准，精心修订本
书。本书在《高考英语听力模拟试题集——2007年最新题型》的基础上，更新了部分试题内容，每套
试卷的第2篇短文内容改为时事新闻，内容涵盖政治、外交、军事、经济、科技、体育等各个领域，
以满足2008年高三学生复习迎考的需要。本次修订后，全书共有18套高考英语听力模拟试卷，另配音
带3盒。书中的听力材料由专为英语听力灌音的语音专家朗读。书后附有全部练习的参考答案和音带
文字。参加本书编写的都是重点中学长期在教学第一线工作的骨干教师。希望修订后的本书能帮助高
三学生在高考中取得良好成绩。
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《(08版)高考英语听力模拟试题集》

内容概要

《高考英语听力模拟试题集:短文内容含时事新闻(2008年最新题型)》在《高考英语听力模拟试题集—
—2007年最新题型》的基础上，更新了部分试题内容，每套试卷的第2篇短文内容改为时事新闻，内容
涵盖政治、外交、军事、经济、科技、体育等各个领域，以满足2008年高三学生复习迎考的需要。
本次修订后，全书共有18套高考英语听力模拟试卷，另配音带3盒。书中的听力材料由专为英语听力灌
音的语音专家朗读。书后附有全部练习的参考答案和音带文字。
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书籍目录
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《(08版)高考英语听力模拟试题集》

章节摘录

插图：Part A  Short ConversationsDirections: In Part A, you will hear ten short conversations between two
speakers. At  the end ofeach conversation, a question will be asked about what was said. The conversations and the
ques-tions will be spoken only once. After you hear a conversation and the question about it, read the fourpossible
answers on your paper and decide which one is the best  answer to the question you haveheard.1.  M: Excuse me,
what time is it now？W: It's4:25, but my watch is 5 minutes fast.Q: What time is it actually？2. W. I didn't know
you were interested in chemistry.M: Well, it' s a requirement to take at least one science course, and chemistry
seemed like theeasiest one.Q : Why is the man taking the chemistry course？   3. W: Have you ever seen a bear
？M: Only at the zoo.Q : What does the man mean？   4. W: Connie asked you a lotof questions, didn't she？M
： Yes, she did, and I'd like to know what she was driving at.Q: What does the man wonder about Connie？   5.
W: Gary, do you know when the work on that new road will 'be done？M: The sooner the better, as far as I'm
concerned！Q : What does Gary say about the new road？   6. M: My brother Charles is studying in Europe.W:
Really？ Since when？Q : What does the woman  wang to know about the man'sbrother？7. W: I can't believe
there were so many people at Mary's party.M: It's really no surprise. She was extremely popular even when.she was
a child.Q : What does the man say about Mary？8. W: I'd like to buy these 4 Christmas cards. Are they 2 dollars
each？M : Three of them are, but that smaller one is only 1 dollar.Q : How much are the cards all together？   9.
W: When will the party be over？M: It is supposed to end at 10: 00, but as it started at 5: 30,half an hour later than
sched-uled,it won't break up until 10:30.Q : How long will the party last？10. W: There is a limit of 3 books per
person.M: Fine. I'll he certain to return them on time.Q : Where are they？
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《(08版)高考英语听力模拟试题集》

编辑推荐

《高考英语听力模拟试题集:短文内容含时事新闻(2008年最新题型)》是由上海译文出版社出版的。
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精彩短评

1、没有光盘，又没有注明
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